To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE PROFESSIONAL COMPANY FOR REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING Date: 15-04-2025 01:11:07 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان التاريخ: 15-04-2025 PM 01:11:07
The Extraordinary General Assembly Meeting of THE PROFESSIONAL COMPANY FOR REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING was held on 12:30 On 15-04-2025 at Teams. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 53.88%.	عقدت الهيئة العامة لشركة المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان بتاريخ 15-04-2025 على 12:30 اجتماعا غير عادي وذلك في Teams وبنسبة حضور 53.88 %.
Subject: Decreasing the company's Capital	الموضوع: تخفيض راس المال
The General Assembly approved the decrease of the company's capital from 27367296 to 25725258 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على تخفيض رأسمال الشركة من 27367296 سهم/دينار إلى 25725258 سهم/دينار, وذلك عن طريق:
The Capital Decrease Method	طريقة تخفيض رأس المال
Returning part of its capital to shareholders as cash back	إرجاع جزء من رأس المال نقدا للمساهمين
Amending the company's articles of association and bylaws by reducing the capital by (6%) by returning cash to shareholders in the amount of (1,642,038) dinars (one million, six hundred and forty-two thousand, thirty-eight dinars) so that the capital becomes (25,725,258) dinars/share (twenty-five million, seven hundred and twenty-five thousand, two hundred and fifty-eight dinars).	تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة بتخفيض رأس المال بنسبة (6%) عن طريق ارجاع نقد للمساهمين بقيمة (1,642,038) دينار (مليون وستمائة واثنان وأربعون ألفاوثمانية وثلاثون دينارا) ليصبح رأس المال (25,725,258) دينار/ سهم (خمسة وعشرون مليوناوسبعمائة وخمسة وعشرون ألفا ومئتان وثمانية وخمسون دينارا).
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal